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රත්නපුර ප්රාදේශිය සභාදේ  2022.02.21 වන දින මහා සභා රැසවීම් වාර්තාව 
 

රත්නපුර ප්රාදේශිය සභාදේ  මහා  සභා රැසවීම 2022.02.21 වන දින දෙ.ව.10.00 ට ගරු සභාෙතිතුමාදේ 
ප්රධානත්වදයන් රත්නපුර ප්රාදේශීය සභාදේ සභා රැසවීම් ශාලාදේදී ෙැවැත්ිණි. 

 

සහභාගී න ාවූ ගරු මන්ත්රීතුමන්ත්රලා/ තුමියන්ත්රලා   

 

සහභාගී වූ නිලධාරීන්ත්ර :- 

01.නේ.අජිත් දයා න්ත්රද මහතා         - නේකම්    

   

02.ජී.එච්.අයි.ඩී.ආරියමිත්ර මහත්මිය                                                        -  සංවර්ධ  නිලධාරී 

අනු 

අංකය 
 ම ත තුර 

01. ඩබ්ලිව්.ඩී.සුදත් දිසා ායක මහතා ගරු සභාපති 
02. ජී.ජී.ජා ක පුෂ්ප කුමාර මහතා ගරු උප සභාපති 
03. ටී.නේමතිලක මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
04. එන්ත්ර.විජය ශ්රී ශාන්ත්රත මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
05. ජී.එච්.රංජිත් ධර්මකීර්ති මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
06. අයි.වී.අඛිල නරෝෂන්ත්ර ලේමාේ මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

07. නේ.රණවක කළුආරච්ි මහතා   ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
08. ඊ.නේ.ජී.ප්රියන්ත්රත නපනර්රා මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

09. පී.වී.ඉසුරු ජයලත් විතාරණ මහතා   ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

10 ඒ.එම්.සමන්ත්ර පාිත විනේරත්  මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
11. එම්.ඒ.ඩිේසන්ත්ර ජයතිලක මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

12. නේ.නිනරෝෂන්ත්ර ලේමාේ මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
13. ආර්.බී. ාලක සුදත් ශ්රී නහ්මපාල මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
14. ටී.ජී.ඉන්ත්රරාණි මැණිනේ මහත්මිය ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
15. නේ.ඒ.ජයරත්  මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

16. පී.වී.ඉන්ත්රදික ලේෂ්මන්ත්ර විතාරම මහතා  ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
17. ජී.වී.අනූෂ විරාේ මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
18. එේ.එම්.තමරා සුභාෂිණී මහත්මිය ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
19. නේ.වී.කමනි නස් ාධීර මහත්මිය ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
20. නගෝපාේ තම්ිරාජා මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

21. බී.ඒ.ලිත් මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
22. පී.නරාහාන්ත්ර ශ්රියන්ත්රත කුමාර මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
23. මංජුල ශ්රීලාේ බී ගමනේ මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
24. නේ.ජී. නිහාේ අමරසංහ මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
25. ඒ.නදාන්ත්ර.නිශාන්ත්ර දමිත්අේගම මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
26. පී.උදය කුමාර් මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
27. ජී.ජී.ිලානි චන්ත්රරතිලක මහත්මිය ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
28. යූ.නේ. න්ත්රදාවතී මහත්මිය ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
29. ආර්.ඒ.පත්මා  න්ත්රදනී මහත්මිය ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
30. එම්.වජිරා  න්ත්රදනී මහත්මිය ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
31. ඩී.නිලන්ත්රති දීපිකා යසරත්  මහත්මිය ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

32. ජී.අනුර ප්රභාත් අමරවංශ මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

33. ඒ.එම්.නිලන්ත්රති මහත්මිය ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

01. බී.ප්රියන්ත්රත මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

02. ඕ.නේ.සුගත් ජයවික්රම මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
03. රාමසාමි නමෝහ  සුන්ත්රදරම් මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
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01.පසුගිය රැස්වීනම් වාර්තාව සම්මත කිරීම. 
2022.01.19 වන දින ෙැවති මහා සභා රැසවීම් වාර්තාව අනුමත කිරීම සුදුසු බව සමන් ොලිත මහතා ිසින් 
දයෝජනා කරන ලදුව එම දයෝජනාව ගරු මන්ී දරාහාන් ශ්රියන්ත මහතාදේ සවිරත්වදයන් ඒකමතිකව 
සභා සම්මත කරන ලදී.  
 

02.සභාපතිවරයා විසන්ත්ර කරනු ලබ  විනශ්ෂ නිනව්ද  

 ැත 

03.ප්රානේශිය සභාව අමතා එව  ලද සංනේශ,නපත්සම්, පැමිණිි හා සංනිනව්ද  සභාව ඉදිරිනේ තැබීම. 

 ැත 

04.යථා පරිදි කේදී ඇති ප්රශ්  

නැත 

05.යථා පරිදි කේ දී ඇති නයෝජ ා  

i. 2021 වර්ෂදේ අවසන් ගිණුම් වාර්තාව අනුමත කිරීම සඳහා සුදුසු බව ගරු සභාෙතිතුමා ිසින් 
දයෝජනා කරන ලදුව, එම දයෝජනාව ගරු මන්ී අඛිල දරෝෂන් ලක්මාල් මහතාදේ 
සවිරත්වදයන් සභා සම්මත කරන ලද අතර, ගරු මන්ී දරාහාන් ශ්රියන්ත මහතා දම් සඳහා 
ිදරෝධය ප්රකාශ කද වය. 

 
ii. අංක 05, මල්වල ොසැ  අස ,මල්වල රත්නපුර ලිපිනයැති බී.ජී.ධර්මදසවන මහතාදේ ඇසට 

කාචයක් දැමීම සඳහා රු:-5000.00ක ආධාර මුදලක් ලබාදීම සඳහා ගරු ආණ්ඩුකාර තුමාදේ 
අනුමැතියට ඉදිරිෙත් කර , ලබාදීම   දීම සුදුසු බව ගරු සභාෙතිතුමා ිසින් දයෝජනා කරන ලදුව, 
එම දයෝජනාව ගරු මන්ී රංජිත් ධර්ම කීර්ති මහතාදේ සවිරත්වදයන් ඒකමතිකව සභා සම්මත 
කරන ලදී.   

 
iii. ඕළුගල මාර්ගදේ ඇෙ තැන්ෙත් සඳහා තැන්ෙත් කරන ලද රු:-50000.00ක මුදල මුදලින් රු:-

1774.00ක මුදලක් ඉඩම් අත්ෙත් කරගැනීදම් ෙනදත් 04 වගන්තිය යටදත් දැන්ීම් භාෂා 
ෙරිවර්තන ගාසවතු වශදයන් දගවා ඇති මුදල අුකර ඉතිරිය වන රු:-48226.00ක මුදල ආෙසු 
දගීම සුදුසු බව ගරු සභාෙතිතුමා ිසින් දයෝජනා කරන ලදී.ඒ අනුව මීට දෙර සභාවකදී උක්ත 
මාර්ගය අත්ෙත් කර ගැනීමට දමම සභාව ිසින් ගන්නා ලද තිරණය අවලංගු වන බවත් සඳහන් 
කරන ලදී.  එම දයෝජනාව ගරු මන්ී ිජය ශ්රී ශාන්ත මහතාදේ සවිරත්වදයන් ඒකමතිකව සභා 
සම්මත කරන ලදී.  

 
 

iv. රත්නපුර ප්රාදේශිය සභාදේ වැඩක්දෂවත්ර කම්කරු තනතුර සඳහා ඒ.තිළිණි රසිකා කුමාරි  දමනිය 
දසවවා ගිිසුම් මත දසවවදේ දයාදවා ගැනීම සඳහා අනුමැතිය ලබා දීම සුදුසු බව ගරු සභාෙතිතුමා 
ිසින් දයෝජනා කරනු ලදුව, එම දයෝජනාව ගරු මන්ී ිජය ශ්රී ශාන්ත මහතාදේ සවිරත්වදයන් 
ඒකමතිකව සභා සම්මත කරන ලදී.  

 
v.  2021 දදසැම්බර් 31  න් අවසන් වූ වර්ෂය සඳහා සිදුකරනු ලැබු භාණ්ඩඩ සමීක්ෂණදයන් ෙසුව 

ඉදිරිෙත් කරන ලද අවසන් වාර්තාව සඳහා මහා සභාදේ අනමුතිය ලබා දීම සුදුසු බව ගරු 
සභාෙතිතුමා ිසින් දයෝජනා කරන ලදුව, එම දයෝජනාව ගරු මන්ී නාලක සුදත් ශ්රී දහවමොල 
මහතාදේ සවිරත්වදයන් ඒකමතිකව සභා සම්මත කරන ලදී.  
 

vi. රත්නපුර දිසා අධිකරණ නු අංක 23145/ඉඩම් දරණ දකම්ෙනාවත්ත සිට වලකඩවත්ත දක්වා 
ොර ඉදිකිරීම නුදේ තීන්දු ප්රකාශය ප්රකාරව රු:-391,755.00ක මුදලක් ිත්තිකරුවන් ිසින් 
ෙැමිණිලි කාරියට දගීම සඳහා සභාදේ අනුමැතිය ලබා ගැනීම සඳහා මහා සභාවට ඉදිරිෙත් 
කරන ලදුව, දමම කාරණාව දොදු කටයුත්තක් බැින් හිටපු ගරු සභාෙතිතුමා ිසින් දමම මුදල් 
සභා අරමුදලින් දගීමට කටයුතු කරන දලසට  ඉල්ීමක්ද මහා සභාවට ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 
දමම නුදේ තීන්දුව ප්රකාරව හා සභා අරමුදලින් දගීමට ඇති ප්රතිොදන  පිළිබඳව ිමසා බලා 
තීරණයක් ලබා ගැනීම සුදුසු බව මහා සභාදේ තීරණය කරන ලදී.   
 

vii. රත්නපුර ප්රාදේශිය සභාදේ 2022 වර්ෂදේ මාසික මහා සභා රැසවීම් ෙැවැත්ීම සැම මසකම 
දදවන සතිදේ සිකුරාදා දින දයාදා ගැනීම සුදුසු බව ගරු මන්ී ිජය ශ්රී ශාන්ත මහතා ිසින් 
දයෝජනා කරන ලදුව, එම දයෝජනාව,ගරු මන්ී අනුෂ ිරාජ් මහතාදේ සවිරත්වදයන් 
ඒකමතිකව සභා සම්මත කරන ලදී.   



3 
 

 
 

06.කාරක සභාවල වාර්තා 

2022.01.31 දින ෙැවති මුදල් කාරක සභාව අනුමත කිරීම සුදුසු බව ගරු සභාෙතිතුමා ිසින් දයෝජනා 
කරන ලදුව, එම දයෝජනාව ගරු මන්ී ටී.දේමතිලක මහතාදේ සවිරත්වදයන් සභා සම්මත කරන ලද 
අතර, එක්සත් ජාතික ෙක්ෂදේ ගරු මන්ීවරු කණ්ඩඩායම දමම වාර්තාව අනුමත කිරීමට ිදරෝධය ඵල 
කරන ලදී.  

07.ලැබීම් හා වියදම් පිළිබඳ මාසක ප්රකාශ 

    මාසික ආදායම් හා ියදම් සාරාංශ වාර්තාව මහා සභාවට ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

08.ගරු මන්ත්රීතුමන්ත්රලානේ හා ගරු මන්ත්රීතුමියන්ත්රලානේ කතා 

i. ගරු උප සභාපති ජී.ජී. ජා ක පුෂ්ප කුමාර මහතා  

මත්රවය වුවදුර සම්බන්ධදයන් මම ගියවර සභාදේ දී කතා ක ා ඒ සම්බන්ධදයන් අවධානය 

දයාමුකරලා නිදයෝජය දොලිසවෙති, රත්නපුර දොලිසිදේ දොලිසව ෙරීක්ෂක තුමා හා සිරිොගම , 

දේවැල්වත්ත  දොීසිදේ සවථානාධිෙතිවරුන් හා සුරාබදු අධිකාරිදේ නිලධාරීන්ද කැඳවා සාකච්ඡා කිරීම 

සම්බන්ධදයන් ඔබතුමාට දගෞරවනීය සවූතිය පුද කර සිටින බවත්, දම් සාකච්ඡාදවන් ෙසුව දමම 

මත්රවය වුවදුර මැඩීම සඳහා අවශය කටයුතු සිදුී තිදබන බවත්, දම් වන ිට සිදුකරන ලද වැටීම් 

තුළින් අෙ දනාදන්නා දතාරතුරු දසායාදගන තිදබනවා දම් සම්බන්ධදයන් දොීසිදේ හා සුරාබදු 

අධිකාරිදේ සියළුම නිලධාරීන්ටද සවූතිය ප්රකාශ කරන අතර,  ප්රදේශදයන් මත්රවය දුරැීම සඳහා අවශය 

කටයුතු කිරීම සඳහා දම් වන ිට කමිටුවක් ෙත්කරදගන තිදබනවා ඒ සඳහා ද ෙැමිදණන දලස සියළුම 

දදනාදගන් ඉල්ලා සිටින බව එතුමා ෙැවසුදේය. දම් තුළින් දරුවන්දේ අනාගතය මත්රවය වුවදුර 

දහවතුදවන් ිනාශ දනාීමට කටයුතු කිරීම සඳහා පියවර ගත හැකි යැයිද එතුමා වැඩිදුරටත් සඳහන් 

කද වය.   

ෙසුගිය දෙබරවාරි 4 වනදා 74 වන නිදහසව  දිනය අතිගරු ජනාධිෙතිතුමාදේ ප්රධානත්වදයන් නිදහසව 

චතුරශ්රදේදී  ජාතික උත්සවය සමරන දේලදේදී සබරගමුව ෙ දත් උත්සවය රත්නපුර දිසවීක්කදේත් 

සැමරුවා , ඔබතුමාට ආරාධනා කර තිබුනා ඒ වදේම ගරු ආණ්ඩුකාරතුමා ිසින් සියළුම මන්ීවරුන්ට ද 

ආරාධනා කරන දලසට දිසවික් දල්කම් තුමිය දවත දැනුම් දීලා තිදබනවා දිසවික් දල්කම් තුමිය සියළුම 

නිලධාරීන්ට ආරාධනා කරලා මහජන නිදයෝජිතයින් සියළුම දදනා එයින් ඉවත් කර තිදබනවා. දම් 

පිළිබඳව සභාවක් හැටියට දැඩි ිදරෝධය ඵල කර සිටින බවත්, දමම නිදහසව සැමරුම ආෙසු සමරන්නට 

බැහැ නමුත් ඉදිරියට  දමවැනි කටයුතු සිදුදනාීමට වග බලා ගතයුතු බවත් මහජන නිදයෝජිතයින්ට හිමි 

දගෞරවය ලබාදදන දලසත් එතුමා ෙැවසුදේය.  75 වන  නිදහසව සමරුවටවත් ආරාධනා කිරීමට කටයුතු 

කරන දලස ගරු උෙ සභාෙතිතුමා ෙැවසුදේය.  

ii. ගරු මන්ත්රී නරාහාන්ත්ර ශ්රියන්ත්රත කුමාර් මහතා  

මදේ දකාට්ඨාශදේ ගලබඩ වත්දත්  ගල්කඳුර දකාටදසව රාදජ්න්රන් නැමති වතු කම්කරුවාට ඉඩම් 

දකාටසක් වත්දතන් ලැබී තිදබනවා ඔහු එහි නිවසක් සාදාදගන ජීවත් වනවා , ොසැල් යන වයදසව 

ෙසුවන දරුවන් දදදදදනකුද සිටින දමාහු ජීවත් ීම සඳහා බිම්මල් වයාොරයක් ආරම්භ කර තිදබනවා 

.දම් සඳහා ලියාෙදිංචි සහතිකය ලබා ගැනීම සඳහා ප්රාදේශිය දල්කම් කාර්යාලදයන් ඉල්ීමක් ක ත් එය 

ලබාදදන්දන් නැහැ,  වතු අධිකාරි වරයාදේ කැමැත්ත අවශය බව ෙවසනවා . වතු අධිකාරීවරයා ිසින් 

දමම පුේගලයා දමම වත්දත් සවිර ෙදිංචි කරුදවකු දලස ලපියක් නිකුත් කරනවා එය ප්රාදේශිය දල්කම් 

කාර්යාලය දවත ඉදිරිෙත් ක ත් එය ප්රමාණවත් දනාවන බව සඳහන් කරනවා දම් කරුණ දහවතුදවන් 

දමම පුේගලයාට දමම වයාොරය කරදගන යාම සඳහා ලියාෙදිංචිය ලැදබන්දන් නැහැ. නමුත් 

නීතයානුකූලව තමන්ට හිමි ෙර්චසව 7 දකාටදසව ෙදිංචි ී සිටින්දන් ලයින් කාමරවල රැදී සිටින 

පුේගලදයකුට දමය සිදුවුවානම් සාධාරණ බවත් ෙැවසු එතුමා කියා සිටිදේ දමවැනි කටයුතු දවනුදවන් 

දේශොලන අධිකාරිදේ මැදිහත් ීම තුළින් ිසඳුම් ලබා ගැනීමට කටයුතු ක යුතු බවයි. දම් දයෝජනාව 

ප්රාදේ ශිය සම්බන්ධිකරණයටත් දයාමුකරන බවත්, ඊට එහායින් යන දිසවික් සම්බන්ීකරණය වැනි 

රැසවීම වලදී  ඔබතුමා දම් පිළිබඳව සාකච්ඡා කර තීරණයක් ලබා ගන්නා දලසද එතුමා සඳහන් කද වය.  

ගලබඩ ප්රදේශදේ නායයෑමකට ලක්වනු ඇතැයි අදේක්ෂා කර එම ප්රදේශවලින්  ඉවත් ක  පිරිසට 

තවමත් ඉචම් දනාලැබුණු බවත්, දම් පිළිබඳව ෙසුගිය අයවැය ිවාදදේදී ඉදිරිත් කිරීමට ගරු 

ොර්ලිදම්න්තු මන්ී වරුන ලියනදේ මැතිතුමා දවත දැනුම් දුන්නා එතුමා ඒ පිළිබඳව ොර්ලිදම්න්තුදේදී 

කතා ක  එම අවසවථාදේදී ගරු අමාතය රදම්ෂව ෙතිරණ මැතිතුමා ක්ෂණිකව පිළිතුරක් ලබා දදමින් කියා 
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සිටිදේ දම් සම්බන්ධව ප්රාදේශිය සමබන්ධිකරණදේ අනුමැතිය ලබාදගන  තමන් දවත එවන දලසත් , 

අදාල වතු සමාගම් සමඟ සාකච්ඡා කර කඩිනමින් ිසඳුමක් ලබාදදන දලස ෙවසා තිබූ බව එතුමා සඳහන් 

කද වය. එතුමාට දගෞරවනීය සවූතිය පුදකරන බවත්, දමම කාරණාව පිළිබඳව ප්රාදේශිය 

සම්බන්ධිකරණයට ගරු සභාෙතිතුමාදේ දයෝජනාවක් දලස ඉදිරිෙත් කර අනුමැතිය ලබාදගන ගරු 

ඇමතිතුමාදවත දයාමු කිරීමට කටයුතු කරන දලස ඉල්ීමක් කද වය.  

සභා රැසවීමට ෙැමිණි ිට සභාදේ සාකච්ඡා කරන සියළුම දේට සාවධානව ඇහුම්කන් දදන අතර, මම 

දබාදහෝ ිට අදහසව ප්රකාශ කරන්දන් දබාදහෝ මන්ීවරුන් පිරිසකදේ අදහසව වලින් ෙසුවයි. මන්ද නවක 

මන්ීවරුන් දලස දජ්ෂවඨයින්දේ අදහසව ලබාගත යුතු බැින් , නමුත් දමදලෝ රහක් නැතුව අර්ථයක් 

දනාමැතිව තේපුලන කතා නම් අහන්න සුදානම් දනාමැති බව එතුමා ෙැවසුදේය . තමන් මන්ී ධුරයට 

අමතරව රාජය මූලය ආයතනයක ප්රාදේශිය කාර්යාලයක ප්රධානියා හැටියට කටයුතු කරන බැින් තමන්ට 

කාලය ඉතා වැදගත් යැයි එතුමා ෙැවසුදේය. එම නිසා තමන්දේ අදහසව ප්රකාශ කිරීදමන් අනතුරුව 

ඇතැම් අවසවථාවලදී සභාදවන් පිටී යන්දන් ගරු සභාෙතිතුමාදේ අවසරය ඇතිව බවත් රාජකාරී කටයුතු 

දබාදහෝ තිදබන නිසාත් බව එතුමා ෙැවසුදේය.   

iii. ගරු මන්ත්රී අනුර ප්රභාත් අමරවංශ මහතා 

පියාණන්දේ අභාවය දවනුදවන් දැනුවත් වු මන්ිවරුන් ෙැමිණ අවසන් දගෞරව දැක්ීම සඳහා ෙැමීණිම 

සම්බන්ධදයන් තම දගෞරවය සවූතිය ඵල කර සිටින බව එතුමා ප්රකාශ කද වය. ගියවර සභාදේදී ශාන්ත 

මන්ී තුමා හා ගරු සභාෙතිතුමා දශෝකය ප්රකාශ කර තිබුණා එතුමාලාටත් සවූතිවන්ත වන බව 

ෙැවසුදේය.  

ඉළුක්වත් රත්තුරුගල මාර්ගය ඉතා අබලන් තත්වයට ෙත්ව ඇති බවත්, සභාදවන් ප්රිමික්සව අංගනය 

නැවතත් ආරම්භ ක දහාත් දමම මාර්ග පිළිසකර කර ගැනීදම් හැකියාවක් ඇති වන බව එතුමා සඳහන් 

කද වය.  

දරාහාන් මන්ීතුමා සඳහන් ක  වතු කම්කරුවන්දේ ගැටළු ප්රාදේශිය සම්බන්ධිකරණයට ඉදිරිෙත් කර 

වතු සමාගම් දැනුවත් ක  යුතු බවද , ප්රාදේශිය සම්බන්ධිකරණ කමිටු වලදී සාකච්ඡා කිරීම තුළින් වතු 

සමාගම් වලට ිශාල බලෙෑමක් ඇති ක  හැකි බවද එතුමා සඳහන් කද වය. 

රදට් තත්වය පිළිබඳව කතා කද ාත් ෙක්ෂ දේදයකින් දතාරව ජනතා ිමුක්ති දෙරමුණ පි බඳව 

සාකච්ඡාවක් ඇති ී තිදබන බවත්, ගම් මට්ටමින් තම ෙක්ෂදේ දැනුවත් කිරීම දම් දිනවල සිදුකරමින් 

ෙවතින බවද එතුමා සඳහන් කද වය.  

iv. ගරු මන්ත්රී ඊ.නේ.ජී.ප්රියන්ත්රත නපනර්රා මහතා  

දමවර නිදහසව උත්සවයට මහජන නිදයෝජිතයින් සඳහා ආරාධනා දනාකිරීම සම්බන්ධව දිසවික් දල්කම් 

තුමිය දවත මන්ීවරදයකු දලස  දැඩි ිදරෝධය ඵල කර සිටින බව  එතුමා ප්රකාශ  කද වය. මහජන 

නිදයෝජිතයින් ඒ සඳහා සහභාගී ීමට අවසවථාව ස සා දිය යුතු බව එතුමා වැඩි දුරටත් සඳහන් කද වය.  

රත්ගඟ ශ්රී ෙලාබේදල මාර්ගය දම් වන ිට අයිදරෝඩ් වයාෙෘතිය යටදත් ක්රියාත්මක දවමින් ෙවතිනවා 

ඇතැම් අවසවථාවලදී මාර්ගදේ වැඩ කරන ිට ඇතැම් නිවාස වලට ආරක්ිත බැමි සකසව කර තිදබනවා  

ඇතැම් නිවාස වලට බැමි සකසව කර නැහැ. ඒ තැන්වල බැමි කො තිබුණත් ඉදිකිරිම සිදුකර නැහැ දම් 

පිළිබඳව මාර්ග සංවර්ධන අධිකාරිදේ නිලධාරීන් දැනුවත් කරනු ලැබූවද ඒ පිළිබඳව කිසිදු ක්රියාමාර්ගයක් 

දගන දනාමැති බැින් දම් අයුරින් අසාධාරණයට ලක් වු පිරිස පිළිබඳව මාර්ග සංවර්ධන අධිකාරියට 

දැනුම් දී අවශය පියවර ගතයුතු බව එතුමා සඳහන් කද වය.  

කුඩා ිදුලි බලාගාර පිළිබඳව කතා ක  යුතුයි. මදේ දකාට්ඨාශදේ ිශාල වශදයන් ගංඟා රාශියක් 

තිදබන ප්රදේශයක්,ඊදය වන ිට  අරුදණෝදි ප්රයිවට් ලිමටඩ් යන කුඩා ිදුලි බලාගාරයට ජලය දනාමැති 

බව ෙවසමින් දොල් අතු ගඟ ජල මාර්ග දවනසව කර රත්ගඟට දගන ඒමට කටතු කිරීම සඳහා මැණුම් 

කටයුතු කර තිබුණා දම් පිළිබඳව දේශොලන අධිකාරිදේ දැනුවත් කිරීමක් දනාමැති බවද එතුමා 

ෙැවසුදේය. දකාට්ඨාශදේ මන්ීවරුන් දැනුවත් ීමකින් දතාරව ප්රාද ේශිය සභාදවන් අනුමැතිය ලබා 

ගැනීමට දහෝ ඔවුන් කටයුතු කිරීමට හැකියාවක් ඇති බැින් ඒ පිළිබඳව අවධානය දයාමු කරමින් කටයුතු 

කරන දලස එතුමා ෙැවසුදේය.  

රත්ගඟ රත්නපුර මාර්ගදේ ගමන් කිරීදම්දී රත්ගඟ සිට රත්නපුර දක්වා  කිදලෝමීටර් 23යි තිදබන්දන් 

නමුත් බසව ගාසවතු වශදයන් රු120.00ක් අය කරනවා දතල් මි  වැඩි ීමත් සමඟ දමය සිදු වූවත් වැඩි වන 

බසව ගාසවතුව දහවතුදවන් ජනතාව දිදනන් දින අෙහසුතාවයට ෙත්වන බව එතුමා සඳහන් කද වය. දමම 

මුදලින් රත්නපුර සිට දහෝමාගම දක්වා ගමන් ක  හැකි බවද එතුමා වැඩිදුරටත් සඳහන් කද වය. එහි 
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සංදශෝධනයක් සිදුකරන දලසට මාර්ගසවථ මගී ප්රවාහන අධිකාරිය සමඟ සාකච්ඡා කර කටයුතු කරමුයැයි 

ගරු සභාෙතිතුමාදගන් ඉල්ීමක් කද වය. 

v. ගරු මන්ත්රී ලිත් නබෝතුංග ආරච්ි මහතා  

සිරිොගම මාර්ගය සකසව කිරීදම්දී එක් එක් අයට දවනසව ආකාරයට සලකන බවද ඇතැම් අයට ිශාල 

බැමි දකෝටි ගණන් ියදම් කර සකසව කර දී ඇති බවත්, අසරණ මිනිසුන්ට දනාස කා ඇති බවත් එතුමා 

සඳහන් ක  අතර, මාර්ග සංවර්ධන අධිකාරිය ෙට්ට දහාරු රැ ක් සිටින සවථානයක් බවත් තමන්දේ 

අදහස බව එතුමා ෙැවසුදේය. මැණික් මුදලාලිට දනාදයකුත් තනතුරු තිදබන අයට බැමි සකසව කර 

තිදබනවා.ආඳාඇල්දල් ඩයසව කියන මහත්තයාදේ නිවස ඉදිරිපිට දොඩි ටැංකියක් තිබුණා වතුර දබාන්න 

එය ගලවා තිදබනවා.එතන තිදබන ඉඩම ඇදි ඇදී ෙහ ට එනවා දම් පිළිබඳව දැනුම් දුන්නා ගල් ටිකක් 

තබා දහෝ දමම ඉඩම කඩා වැටීම වැ ැක්ීම සඳහා අවශය පියවර ගන්නා දලසට නමුත් එය සිදුවූදේ 

නැහැ සම්බන්ධිකරණ කමිටුදේදීත් දම් පිළිබඳව අදහසව දක්වනවා දම් පිළිබඳව ගරු ආණ්ඩුකාර තුමාදේ 

අවධානයටද දයාමු කරන දලසත්, දමම සවථානයට ආණ්ඩුකාර තුමාදේ නිලධාරිදයකු  දහෝ යවා අදාල 

සවථානය ෙරීක්ෂා කිරීමට කටයුතු කර ිසඳුමක් ලබා ගැනීමට කටයුතු කරන  දලස ගරු 

සභාෙතිතුමාදගන් ඉල්ීමක් ක  අතර, දමය සාධාරණ ඉල්ීමක් බව එතුමා සඳහන් කද වය.  

ඇතැම් නායනෑමට ලක්ව ඇති සවථානවල අයට නව නගරදයන් ඉඩම් ලබා දුන්නා එම ඉඩම් ලබාදගන 

ඒවා ිකුණා නැවතත් අදාල සවථානදේම ෙදිංචි ී සිටින පිරිසදේ නිදවසව වලට මාර්ග සංවර්ධන අධිකාරිය 

ිසින් බැමි සකසව කර දීම සිදුකර තිදබනවා. රජදේ දමදසව කටයුතු කිරීම සාධාරනද  යන්න එතුමා 

ිමසීමක් කද වය.  

අදේ කණ්ඩඩායදම් ප්රශවණයක් දමය සභාවට ෙැමිණ එහි රැදී දනාසිට අත්සන් තැබීමට අවසවථාව 

ලබාදදන්න බැහැ. ඔබදේ කණ්ඩඩායදම් අයට එවැනි අවසවථා ලබා දුන්නාට තමන්දේ ිදරෝධයක් 

දනාමැති බවත් එතුමා ප්රකාශ කද වය.  

vi. ගරු මන්ත්රී ඉන්ත්රදික ලේෂ්මන්ත්ර විතාරම මහතා  

දරාහාන් මන්ීතුමා ිසින් ප්රකාශ ක  දේවල් පිළිගත් නමුත් ජාතිවාදයට දයාමු දවන කතා කීම පිළිබඳව 

තම අප්රසාදය ඵල කරන බව එතුමා ෙැවසුදේය. වතු කරදේ ජනතාවට ෙත්ව ඇති තත්වය කණගාටු 

දායකයි. නමුත් සිංහල දදම  දේදයක් නැහැ දරාහාන් මන්ිතුමා ෙැවසු ෙරිදි දදම  නිසා අසාධාරණයට 

ලක්වනවාද යන්න කීම පිළිබඳව තම ිදරෝධය ඵල කර සිටින බව එතුමා සඳහන් කද වය.  

දමවර අයවැය ජයග්රහණය ක  බවත්, මුදල් දී ලබා ගැනීමට අවශය දනාමැති බවත් තම කණ්ඩඩායම 

එකට සිට කටයුතු ක  බවත් එතුමා සඳහන් කද වය.  

ජනතා ිමුක්ති දෙරමුදණ්ඩ මන්ීවරයා ප්රකාශ ක ා තම ෙක්ෂදේ වැඩ පිළිදව ක් තිදබනවා එය 

ජයග්රහණය කරා දගන යන බවත්, නමුත් 88/89 කාලදේ සිදුවුනූ දේවල් පිළිබඳව තමන්ට මතක් වු බවද 

එතුමා සඳහන් කද වය.  

දරාහාන් මන්ිතුමාට අවශය තම ජනතාවදේ ප්රශවණ එදලසින්ම තියාදගන එම ඡන්ද වලින් ජයග්රහනය 

කිරීම බවත්, දකාට්ඨාශයට ලක්ෂ 40ක් ලබා දී තිබියදීත් ඒවායින් කුමක් සිදුකරනවාද යන්න එතුමා 

ිමසීමක් කද වය. ජනතාවට අවශය ෙහසුකම් එම මුදල් වලින් සැකසිය හැකි බවද එතුමා සඳහන් 

කද වය.    

vii. ගරු සභාපතිතුමා  

අද දින මහා සභාවට ෙැමිණි සියළුම ගරු මන්ීතුමන්ලාටත් කාර්යය මණ්ඩඩලදේ සියළුම දදනාටත් සවූති 

වන්ත දවමින් තම අදහසව ප්රකාශ කිරීම අවසන් කරමින් සභාදේ කටයුතුද අවසන් කරන ලදී.  

 

 

ඩබ්ලලිේ.ඩී.සුදත් දිසානායක, 
සභාෙති, 
රත්නපුර ප්රාද ේශිය සභාව 


